





LED口腔灯 LED operation light

LED口腔灯具有三轴转动,灯手动开关及红外线感应开关,都可控制灯的开与关,还可无极调节光源的强弱。手柄可拆卸、清洗消毒。灯臂上下行程700mm。

LED operation light has three-axis rotation, manual switch and infrared sensor switch, which can control the on-off and adjust the intensity. The handle can be disassembled, cleaned and disinfected. Vertical distance of the light arm is 700mm.

无贴纸一体副控 No-sticker integrated assistant control

1.防止液体从贴纸的缝隙进入线路板,提高电路可靠性,侧边带拉手便于牙医操作。 2.强弱吸可延时5秒关闭,以确保强弱吸管内污物被完全排空。

3.强弱吸手柄采用铝合金和硅胶组合构成,可拆卸清洗消毒,重量轻,密封性好,可通 过手柄流量开关,对流量进行调节。

1. Prevent the liquid from entering the circuit board through the gap of the sticker, improve the reliability of the circuit. Side handle makes operation easier.

2. The strong suction and saliva ejector can be turned off with a delay of 5 seconds to ensure that the dirt in tubes is completely drained.

3. The strong suction and saliva ejector handles are made of a combination of aluminum alloy and silicone, light weight and good sealing, can be removed for cleaning and disinfection. The flow can be adjusted by the handle flow switch.



上挂器械盘(选配)

Top-mounted doctor table (for option)

1.隐藏气锁阀的上挂拉手设计,可随着你习惯动作调节所需的器械高度。

2.精细的设计使上挂式拉杆可以轻松的拉出和放回,无任何后牵力,奇妙的结构使上挂杆可 以灵活的在大角度范围内自主的操作,上拉式上拉杆可以保护手机避免摔掉,给予牙医舒心 的操作感受。

3.手机垫可拆卸和高温消毒,便于清洁。

4.可拆卸的不锈钢器械盘,方便消毒、清洗。

1. Top-mounted doctor table with hided air lock valve can be adjusted the height as you need. 2. Precise design of the rod can be easily pulled out and put back without any traction force, more flexible to operate in large angle, avoid the dropping of handpieces and give the best operational experience to dentist.

3. Handpiece pad can be removed and disinfected, easy for cleaning.

4. It's convenient to remove the stainless steel tray for disinfection and cleaning.

新引领未来 Innovation leads the future 创

封闭电源

Enclosed power source



按欧洲安全规定要求,把高压部分封 闭,防潮防泼溅,防止电磁干扰,提供稳 定电源输出。

According to the requirements of European safety regulations, the high-voltage part is enclosed, moisture-proof and splash-proof, prevent electromagnetic interference and provide stable power output.

380mm

组合脚开关 Multifunctional pedal switch

集合牙椅控制、吹屑气、手机水、冲盂、漱口多种功能一体,方便医生操作使用。 It integrates dental chair control, blowing air, hand piece water, flushing of the cuspidor and gargling water, convenient for doctors.

> 头枕 Headrest

达9秒。



低压加热器

Low-voltage heater

低压加热器采用直流24V外加热方式 加热,避免了因在加热棒上附着水垢而改 变水质及加热效果,还可防干烧。

The low-voltage heater is heated by a DC 24V external heating method, which avoids changing the water quality and heating effect due to the scale adhering to the heating rod and prevent dry burning as well.

> • 实用的超低椅位, 座椅可降至380毫米, 细心呵 护您年长、年幼或行动不便的患者,给他们舒适 方便的感觉。

The practial super-low seat position 380mm, makes a convenient way for the elder, child and handicapped.

• 稳固、耐用的宽牙椅,靠背腰部凸型设计,给患 者腰部良好支撑,特别是在仰卧时对整个背柱提 供良好的承托。

The stable, durable and wide patient chair with lumbar support comforts the patient especially when he/she's slying on it and get good support on his/her back.

佛山市山创医疗器械有限公司

FOSHAN JOINCHAMP MEDICAL DEVICE CO., LTD.

地址:广东省佛山市禅城区科洋路1号(南庄罗格园高新工业区) 销售部电话:0757-82013003 WhatsApp : +86-13929980749 中文网站 : www.fszhongchuang.com

邮编:528000 总机:0757-82013008 传真:0757-82013009 售后服务部:0757-82013012 出口部电话Export Dept:+86-757-82013002 出口部邮箱 : sales@chinadentalunit.com (Export Market) 外文官网:www.zc-dentalunit.com





头枕可以多个角度定位 便干牙医 操作。复位快速:靠背完成复位最快可

The headrest can be positioned at multiple angles for treatment and operation. Fast

reposition: the backrest can be completely

repositioned in 9 seconds.



JOIN

CHAMP由创 创新引领未来